
Schippersleed
De voorbije tijd strandden herhaaldelijk 
schepen ter hoogte van de samenvloei-
ing van de Nete en de Dijle. Het zijn 
meestal schepen die afvaren bij eb die 
stranden.

Kapitein op rust
N-VA-gemeenteraadslid Marc Van den 
Bogaert is een kapitein op rust. Hij is erg 
begaan met het lot van de schippers. Hij 
diende op de gemeenteraad een motie in 
om een rode lichtboei te voorzien.

Ervaringsdeskundige
“Het wateroppervlak strekt zich na eb 
uit over bijna de volledige breedte van de 
rivier. De zandbank waarop de schippers 
stranden, strekt zich op het verste punt 
uit tot zeventig meter langs de rechteroe-
ver. De schippers stranden want ze zijn 
zich niet bewust van de breedte van de 
zandbank. Als we de zandbank aandui-
den met een rode lichtboei, vermijden we 
die voorvallen. We verminderen op die 
manier het leed van de schippers”, aldus 
Marc Van den Bogaert.

Een ruime meerderheid keurde de motie goed.

Neem de deelfi ets
“In Antwerpen kent men de Velo-deel� etsen al jaren. Binnenkort rijdt u ook vanuit 
Rumst, Reet en Terhagen rond op een elektrische deel� ets”, vertelt schepen voor 
Mobiliteit Geert Antonio. 

Vlakbij
“U vindt de deelfietsen in fietsstations 
op vaste locaties: aan de kerk van Reet en 
de kerk van Terhagen, het busstation van 
Rumst, de Park & Ride aan de E19 en het 
ziekenhuis in Reet. In de regio Antwerpen 
werken we met dezelfde firma. U fietst 

dus van Rumst naar een van de omlig-
gende dorpen. Daar laat u de fiets in een 
fietsstation achter. De deelfietsen zijn een 
duurzame aanvulling op een reis met het 
openbaar vervoer. Zo kunt u de laatste 
kilometers met een deelfiets afleggen.”

Schepen Geert Antonio test een deelfi ets uit.
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Jaarmarkt lokte veel volk
Het was een fijn weerzien begin oktober tijdens de Rumstse 
jaarmarkt. Het was de ideale gelegenheid om van gedachten 
te wisselen. U kreeg er toelichting over de grote wegenwer-
ken die weldra in Rumst plaatsvinden.

Van links naar rechts: David Rypens, Els Devlies, Marcus 
Van den Bogaert, Kenneth Heylen, Bruno Koninckx, Geert Anto-
nio, Carl Viaene, Lutgardis Gielis, Inge Heeman

Lichtjesactie
N-VA Rumst verdeelde eind oktober driehon-
derd fietslichtjes aan de schoolgaande jeugd. Zo 
dragen we bij aan een betere verkeersveiligheid.

Opening AZ Rivierenland
Op zaterdag 15 oktober werd de nieuwe 
vleugel van AZ Rivierenland geopend. Het zie-
kenhuis is een mooi staaltje van architectuur 
en innovatie. U zit de komende jaren goed wat 
betreft de medische zorg in onze eigen regio. 

Fototentoonstelling diaclub
Tijdens de jaarmarkt organiseerde de Rumstse 
Cineklub haar jaarlijkse fotosalon. Burgemeester 
Jurgen Callaerts huldigde de opening mee in.

Uitreiking cultuurprijzen
Na twee jaar corona knoopten we opnieuw aan bij de traditie 
van de cultuurprijzen. Het nieuwe gemeenschapscentrum De 
Gam was daarvoor de perfecte locatie. Felicitaties aan alle 
winnaars!

Herdenking Wapenstilstand
Op 11 november was N-VA Rumst aanwezig bij de 
herdenking van het einde van de Eerste Wereld-
oorlog. Burgemeester Jurgen Callaerts bracht 
hulde aan het oorlogsmonument op het voormali-
ge kerkhof naast de kerk van Reet.

Veilig fi etsen 
Het � etspad van de Kapelstraat wordt doorgetrok-
ken tot aan de grens met Boom. Daarvoor moesten 
eerst een aantal gronden aangekocht worden.  

Onderhandelingen
“Het nam heel wat jaren in beslag maar net voor de 
zomervakantie regelden we een akkoord in der min-
ne”, vertelt burgemeester Jurgen Callaerts. Hij voerde 
de onderhandelingen. 

Werken starten
“Nu we dat laatste euvel wegwerkten, kunnen we ver-
der om het fietspad te verlengen. Tegelijk komt er een 
gescheiden riolering. Het Molleveld vernieuwen we 
mee”, vult schepen voor Openbare Werken en Mobili-
teit Geert Antonio aan. “Als alles goed gaat, starten de 
werken nog voor het bouwverlof van 2023.” 

Het ontwerp ziet er alvast veelbelovend uit. 

Einde werken Terhagen in zicht
Nieuwe rotonde
“De nieuwe rotonde werd al in de zomer in gebruik genomen. Net 
voor de herfstvakantie ging het nieuwe fietspad open. Daardoor fietst 
u van de Nieuwstraat naar de dijk en omgekeerd”, zegt schepen voor 
Openbare Werken en Mobiliteit Geert Antonio. Ook de heraanleg van 
de Steenbakkerijstraat werd dit najaar afgewerkt.

Vertraagde rioleringswerken
De rioleringswerken in de Schransstraat liepen vertraging op. “We 
stelden immers vast dat er een probleem was met de huis-
aansluitingen op een Aquafin-leiding. We beslisten om een extra 
riolering aan te leggen. Zo voorkomen we verstoppingen.”

Extra parkeerplaatsen
We vernieuwen ook de Crequilei. Er komen tientallen parkeerplaatsen 
en een ecobuffer bij. Zo krijgt Terhagen een heel nieuwe aanblik. 

Een nieuwe 
aanblik voor 

Terhagen 

Vlotter, een onderneming op maat 
Vlotter is een sociale onderneming die werd opgericht door de vijf Rupelge-
meenten en Aartselaar. De organisatie telt meer dan vierhonderd medewerkers. 
N-VA-gemeenteraadslid Bram Van Keer is tijdens de huidige bestuursperiode 
voorzitter van de intercommunale.

Van alle markten thuis
Vlotter is een sociale onderneming met 
verschillende activiteiten. De vierhon-
derd medewerkers zijn aan de slag in 
de horeca, in de schoonmaak en in 
het groenonderhoud of in een van de 
verschillende lokale ondernemingen 
van het Maakbedrijf. Daarnaast kunt 
u via Vlotter een beroep doen op een 
uitgebreide sociale dienstverlening. 
Vlotter organiseert vervoer, thuiszorg 
en welzijnsondersteuning. Tijdens de 
coronaperiode gingen de werknemers 
aan de slag in het triagepunt en in het 
vaccinatiecentrum. 

Versterking van de regio
Vlotter investeerde onder het voorzit-
terschap van Bram Van Keer in de ver-
dere versterking in de regio. Er werden 
twee nieuwe bedrijfspanden aange-
kocht. Er werd een nieuw opleidings-
centrum opgericht in samenwerking 
met vzw De Steenschuit. Het centrum 
organiseert toeleiding naar de VDAB. 
Er kwam ook een nieuwe horecazaak en 
er werd ingezet op verschillende inter-
gemeentelijke sociale projecten. Ook de 
interne werking werd efficiënter: ICT, 
financiële processen en HR. 

Directeur Idriss Ibnou-Cheick, schepen van Sociaal 
Beleid Els Devlies gemeenteraadslid Bram Van Keer 
waren aanwezig op het personeelsfeest.

Kort 
genoteerd

www.n-va.be/rumstrumst@n-va.be
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FEDERALE BEGROTING
VAN REGERING-DE CROO IS 
ALLERSLECHTSTE VAN EUROPA

Premier De Croo belazert ons met foute cijfers. Daarvoor moest
zelfs zijn eigen staatssecretaris wijken. De feiten zijn nochtans 
helder: België heeft de allerslechtste begrotingscijfers van de 
hele eurozone. Alle broodnodige hervormingen rond de 
arbeidsmarkt en pensioenen blijven uit.” 

“

Sander Loones
N-VA-Kamerlid

Matthias Diependaele
Vlaams minister van Begroting
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Verwacht begrotingssaldo in 2024

VLAANDEREN WÉL OP WEG NAAR
BEGROTINGSEVENWICHT IN 2027

In de Vlaamse begroting geen ‘materiële fouten’ zoals in de federale! 
De Vlaamse Regering zet koers naar een begrotingsevenwicht in 2027. 
We zijn verantwoordelijke politici. Daarom weigeren we de miserie van 
vandaag door te schuiven naar de generaties van morgen. We hebben
de moed om moeilijke problemen nu op te lossen.”

2022 2023 2024 2025 2026 2027

Saldo na correcties begrotingsdoelstelling
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